

# 4 Days Singapore Pleasures 四天新加坡樂自在遊

團號 Code	酒店 Hotel	成人 Adult	小童 (不佔床) Child (no Bed)	小童 (佔床) Child (w/bed)	單人房 Single Supp.	導遊服務費 Service Fee
ASIN4	Hotel Re / Ibis Style Macpherson (3 or similar)	<b>699</b>	<b>509</b>	<b>699</b>	<b>260</b>	<b>40</b> (大小同價)
	Grand Mercure Roxy/Grand Pacific / Park Alevandra (4* or similar)	<b>779</b>	<b>569</b>	<b>779</b>	<b>300</b>	
星期二、四、六、日抵達新加坡 Arrival Singapore: Tue / Thu / Sat / Sun 2019年4月到11月28日 From April to Nov28 <sup>th</sup> , 2019		上列費用均以美元每位計算。小童費用適用於2至11歲小孩，不佔床小童須與兩成人同房。(2019年06月18-20日, 09月20-22日, 12月31日不開團) The above tour fares are based on US Dollar. Child fares apply to children 2 - 12 years old. Child without extra bed has to share room with 2 adults. (Black Out Date: Jun18-20 // Sep20-22 // Dec31, 2019)				

## 1 新加坡 Singapore

乘搭客機飛往新加坡。抵達後專業接機人員迎接貴賓前往酒店休息。  
Take the plane to Singapore. Upon arrival, the professional airport pick-up staff will greet guests to the hotel for rest.



## 2 新加坡 Singapore

早餐後，前往新加坡市區，包括濱海藝術中心(Esplanade)。不能錯過的是新加坡著名的魚尾獅像，是新加坡的標誌和象徵。新加坡飛行者摩天輪是世界最高的摩天觀景輪，風光明媚的濱海灣、高聳入雲的摩天大樓、以及熱帶的翠綠景緻。一切都可以

盡收眼底。午餐後，前往中國城及新加坡最古老的印度教寺院-馬裡安曼興都廟。寺廟大門 雕刻著色彩艷麗的印度教諸神、動物、人物等，給牛車水這個華人聚居區增添了一種異樣的氣氛。往免稅店購物前，瀏覽蘇丹清真寺、阿拉伯街、新加坡最新地標-濱海提壩及有140年歷史的新加坡植物園，園內有天然原始森林的特色花園。晚餐後返回酒店。(早/午/晚餐)

This morning we embark at hotel lobby; Places of interest includes: Esplanade Theatre on the bay, a well-known tourist icon-Merlion Park and Marina Barrage (The first reservoir in the heart of the city); the world's biggest observation wheel - Singapore Flyer. After lunch at restaurant, continue tour to Chinatown, Botanic Garden, Arab Street, Sultan Mosque, and The Sri Mariamman Temple is Singapore's oldest Hindu Temple. It is an agamic temple, built in the Dravidian style. A stop at Duty free shop at Scotts Road, enjoy shopping at the nearby shopping mall. At a designated time,



proceed to enjoy your dinner at restaurant. After dinner, transfer back to hotel. (B/L/D)

## 3 新加坡 Singapore

早餐後，乘聖淘沙捷運往聖淘沙島，暢遊万象館、魚尾獅塔，及海洋公園。午餐後乘聖淘沙捷運返回新加坡，自行遊玩感受新加坡的夜色。(早/午餐)

We will visit Sentosa Island - an island of peace and tranquility. Spend a morning exploring the attractions, images of Singapore, Merlion Tower, Sea Aquarium. After lunch, board the Sentosa

**四人保證成行**  
4 Pax Min. Guaranteed Departure

**行程特點:**

- ★ 暢遊新加坡著名地標 - 魚尾獅像。
- ★ 乘聖淘沙捷運，暢遊聖淘沙島，
- ★ 特別增遊摩天塔及海洋公園。

Express Train back to Singapore mainland. Rest of the time is free of own leisure. (B/L)



## 4 新加坡 → 原居地 Singapore → Home

自由活動直到送往機場返回家園。(早餐)  
Free time at leisure before heading to the airport



for the returning flight.

(B)

D.O.I.: 4/1/2019